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OPEINA VISNJAN
Op6inski nadelnik

Vi5njan -Visignano, 17.10.2014. god.

Priopdenje
vezano na neistine koje se sad ved u tre6em navratu plasiraju mje5tanima

vi5njana letcima i objavljuju na web portalu www.ipres.hr.

Dana 16.10.2014. na web portalu www.ipres.hr iznijete su neistine popradene
letkom anonimnih podiniteljana Stetu nadelnika Op6ine Vi5njan dime se Zeli umanjiti
sve dobro napravljeno u Op6ini Vi5njan, posebice za djecu, u ovom periodu od
godine i pol mandata nadelnika Dobrilovi6a.

Valja na samom podetku naglasiti da se sami autori ne potpisuju na objavljene
materijale.

Dakle, svojim imenom i prezimenom ne stoje iza napisanog ve6 kukavidki i
,,ispod pojasa" neistinama blate dovjeka koji je preuzeo funkciju nadelnika i time
upomo obmanjuju javnost.

Izjavu da su djeca Vi5njana prepu5tena ulici, moZemo demantirati slijededim
dinjenicama:

- od proSle Skolske godine pokrenut je produieni boravak djece u Osnovnoj
Skoli Vi5njan koji u mandatu biv5e vlasti nije postoj ao, akoji pohada 31 udenik
Sto financira Opdina Vi5njan.

- kroz cijeli period Skolskog raspusta bila su aktivne ljetne radionice udruge
Balon gdje su djeca blla zbrinuta od 8 do 16 sati sa toplim obrokom i
edukativnim sadrZajima, a Sto je sufinancirala Opdina Vi5njan u suradnji sa
Zajednicom Talijana Vi5njan (l.termin 16;2.termin 2};3.termin 19 i 4.termin
16 udenika)

- Ove Skolske godine Opdina sufinancira pladanje udZbenika svoj Skolskoj
djeci na podrudju Op6ine Vi5njan u iznosu od35o/o ukupne cijene kompleta.

- Obnovljena je horizontalna signalizacija ispred Skole i na podrudju cijelog
Vi5njana

- Ogradeno je djedje igrali5te

Sve navedeno ostvareno je u godinu i pol mandata nadelnika Milana Dobrilovi6a.



Sto se Nogometnog kluba Vi5njan tide, po uvidu Ureda drLavne uprave, NK
Vi5njan administrativno ne postoji od 2012. godine.

Razlog je Sto se nisu po5tivale odredbe izStatutakluba.
Naime po Statutu kluba trebalo se odrZavati skup5tinu svake dvije godine, a zadnja je
odrLana u kolovozu 2010., dakle, problem je nastao 2012. godine prrje mandata
nadelnika Dobrilovi6a.

Zbogtogaproizlazi potreba ponovnog osnivanja kluba na demu trenutno radimo u
suradnji s navedenim uredom.

Unatod administrativnom nepostojanju NK Vi5njan, 15-ero Skolske djece redovito
pohada treninge nogometa Sto demantira neistine plasirane letcima po Vi5njanu.

Sto se Marina Rakovca tide, on vi5e nije dlan IDS-a i nema potrebe povezivati
pojedinca sa strankom u kojoj vi5e nije dlan.

Sve ovo plasiranje neistina u javnost u kratkim vremenskim razmacima ima za
cilj diskvalificirati i umanjiti postignu6a nadelnika Dobrilovi6a i suradnika i time
skrenuti pozornost javnosti sa pravih problema Op6ine.

Pravi problemi i pravo pitanje je, tko je Op6inu Vi5njan i op6inska poduze6a
opteretio obvezama ve6im od 35 milijuna kuna dok je realan proradun Opdine oko
l0 milijuna kuna. Time je bilo onemogu6eno pravovremeno funkcioniranje Poslovne
zone Milanezi.

Utvrdivanje tih istina je sada u rukama drlavnih institucija kojima je
podnesen a kaznena prij ava protiv tri odgovorne o sobe.

Ono demu se moZemo nadati je da 6e institucije koje zato postoje odraditi svoj
posao.

Jednako tako je za odekivati da 6e policija utvrditi tko stoji iza IaLi koje se
sustavno plasiraju u javnost i time Stete ugledu, ali i sigurnosti nadelnika diju glavu
zaokruLuju na letcimaipozivaju na lind.
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